
     

  
  

Samenvatting en afspraken van de vergadering dinsdag 12 november 2024. 
 
Aanwezig : Jelle Nutma; voorzitter,  Auke v.d. Kooi, Alexander Hendriks , Hilbrand de Jong,   
Johan Kootstra, Corrie Kool, Karla van Leersum, Rienk Bouma en Jappie Borger versl. 
 
Gasten :  Melissa van Lohuizen , Jeen Jager beleidsmedewerkers. 
Tevens Dhr. E. van Esch van de Voedselbank 
 Mevr. Fr. Hoekstra en Mevr. N. Messham, leden van de WMO adviesraad T-diel. 
Afwezig met kennisgeving Martin Schaper 
 

 
1. Voorzitter Jelle Nutma  opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

Jelle legt kort uit de reden van afwezigheid van Martin Schaper. 
Ook een speciaal welkom voor al onze gasten die aanwezig zijn vanavond. 

 
2. De punten 5 en 6 van de agenda worden omgedraaid. Hierna wordt de agenda 

vastgesteld. 

3. Ingekomen stukken of mededelingen, 
Alle stukken hebben we van Corrie via de mail ontvangen. 
De “Visie op wonen en zorg” komt voor de volgende vergadering op de agenda. Mits de 
betreffende beleidsmedewerker dan ook in de gelegenheid is om deze visie toe te 
lichten. 
 

4. Het verslag van de vergadering van 8 oktober 2024 wordt  vastgesteld. 
Johan geeft nog wel even aan dat voor de bijeenkomst met de Federatie er wel een 
concrete vraag moet liggen richting de Federatie als we van onze Adviesraad bij deze 
vergadering aanwezig gaan zijn. En het doel van onze aanwezigheid moet daarom ook 
helder zijn.  

 
5. In gesprek met de voedselbank. 

Dhr. Van Esch neemt ons mee in het reilen en zeilen van de Voedselbank. Hij vertelt 
over de werkzaamheden van het afgelopen jaar en de werkwijze van de Voedselbank. 
Hij geeft aan met welke partners er wordt samengewerkt om de doelgroep zo goed 
mogelijk in beeld te krijgen. Deze partners zijn o.a.  
 



Consultatiebureaus, ouderenzorg, gebiedsteams en vluchtelingenwerk. Ten opzichte 
van de landelijke regelgeving wijkt de werkwijze enigszins af. De Voedselbank 
Achtkarspelen kijkt specifieker naar de samenstelling van de bevolking en de 
demografische ligging van de gemeente Achtkarspelen. Dit mede om zoveel mogelijk 
de bewoners die recht hebben op gebruik van de Voedselbank te bereiken.  
Dhr. Van Esch geeft ook aan dat er verder wordt gekeken dan alleen voedselpakketten.  
Ook bijvoorbeeld een zwembad abonnement, en een “bieppas” behoren tot de 
mogelijkheden. Dit om de doelgroep “er bij te laten horen.”  
Tot slot wordt er een korte beschrijving gegeven van het meerjarenbeleid 2025-2028. 
Zo wordt  onder andere onderzocht of een “minimawinkel” haalbaar is. 
 
 

6. Uitvoering participatiewet in de praktijk. 
Jeen Jager geeft een toelichting op vooral de uitvoering in de praktijk van het nieuwe 
toetsingskader. 
Jeen beschrijft wat er vanuit het UWV verwacht wordt. Deze gegevens gaan naar de 
gemeente. In Achtkarspelen wordt er bij een nieuwe aanmelding gekeken naar: Wat er 
nodig is voor de cliënten om de financiële basis weer op orde te krijgen. Er wordt 
gekeken voor welke uitkering de cliënt in aanmerking komt. Daarnaast wordt er 
gekeken welke scholing er eventueel geschikt is voor de cliënt. 
Ook de woonsituatie, lichamelijke- en psychische omstandigheden kunnen onder de 
aandacht komen. Belangrijk is wel dat wanneer de financiële situatie op orde is, dit ook 
een positieve invloed heeft op de woonsituatie, psychologische- en lichamelijke 
omstandigheden van de cliënt. Er is duidelijk sprake van een warme overdracht richting 
organisaties, bijv. Humanitas en Suska. 
Daarnaast zijn er voor de cliënten ook plichten waar zij aan moeten voldoen. 
Jeen geeft tot slot aan dat de getrainde consulenten zoveel mogelijk eventuele 
problemen boven tafel proberen te krijgen. 
Jelle bedankt Jeen voor zijn duidelijke en heldere uitleg. 
 

 
7. In gesprek met 2 leden van de WMO adviesraad T-diel. 

De dames Hoekstra en Messham vertellen over het werken van de WMO-adviesraad in 
T-diel.. Het komt er op neer dat net zoals bij onze Adviesraad er ook in T-diel bijna tot 
geen adviezen zijn geweest het afgelopen jaar. Dit heeft alles te maken met de 
ontvlechting tussen beide gemeenten. Zij geven aan dat de betrokkenheid van het 
College niet optimaal is. Jelle doet uit de doeken hoe onze werkwijze is binnen de 
Adviesraad.  
De optie wordt geopperd om met Adviesraden uit nabije omgeving in contact te treden. 
We kunnen van elkaar ook het nodige opsteken en daar ons voordeel mee doen. 
 
 

8. Wel of geen vergoeding bij afwezigheid van een adviesraad vergadering. 
Na een verhelderende discussie komen we tot de volgende besluiten. 
Een adviesraadslid kan 2 maal per jaar een vergadering missen met een plausibele 
reden. Hij of zij komt dan nog wel in aanmerking voor de reguliere vergoeding zoals deze 
is vastgesteld. 



We zullen de verordening er voor de volledigheid op na kijken.  
In het huishoudelijk reglement zal de regeling van de vergoeding worden aangepast. 
 
 

9. Communicatie -website 
De flyer van de theater voorstelling kan verwijderd worden. 
Folder met info, van onze Adviesraad. Hoe krijgen we deze bij de doelgroep onder de 
aandacht. 
Melissa informeert of deze tegelijk met de beschikking verstuurd kan worden. Hierdoor 
wordt onze doelgroep prima bereikt. 
 
 

10. Rondvraag en sluiting 
Helaas voor ons vertrekt Melissa per 1 januari 2025 naar T-diel. 
Jelle bedankt iedereen zijn/haar aanwezigheid. 
De volgende vergadering is dinsdag 10 december 2025 
 
 
Afspraken : 
• Johan, Corrie en Jelle zoeken een passend thema voor de federatie bijeenkomst van 

de dorpsbelangen. 
• Communicatie / website wordt vast agendapunt 
• Visie Wonen en Zorg op de eerstvolgende agenda Adviesraad(onder voorbehoud) 
• Vergoeding adviesraadsleden aanpassen in huishoudelijk reglement en verordening 

bekijken. 


